



聯校運動中心

JOINT SPORTS CENTRE



聯校運動中心是由香港城市大學、香港浸會大學及香港理工大學聯合管理之戶外運動設施。

The Joint Sports Centre is an outdoor sports facilities jointly owned by City University of Hong Kong, Hong Kong Baptist University and The Hong Kong Polytechnic University.

Precautions for Using Joint Sports Centre

In light of government's policy on lifting social distancing measures in relation to the team sports, the number of users will comply with the centre's restriction. Meanwhile, users should pay attention to personal hygiene at all times and comply with the following precautionary measures:

- Users are requested to submit Health Declaration Form, body temperature screening, disinfecting hand with sanitizer and wearing mask before access the Joint Sports Centre;
- Users will be denied to access if either having any COVID-19 symptoms or body temperature is 37.6°C or above;
- Wearing mask within the public place before and after exercise;
- Users at running track should keep a distance with other users.

In addition, the purchase of guest ticket is still suspended until further notice.

Thank you for your co-operation.

Joint Sports Centre

使用聯校運動中心注意事項

根據政府有關隊制運動的放寬政策，本中心將按照已設定之使用人數為限。同時，使用者亦需時刻注意個人衛生，及遵守以下注意事項：

- 使用者進入中心時必須填寫健康申報，進行體溫檢測，消毒雙手及配戴口罩；
- 如有任何 2019 冠狀病毒病徵或體溫等於/超出攝氏 37.6 度，使用者將被拒絕進入場地範圍
- 運動前及運動後必須佩戴口罩；
- 使用跑道人士請與其他使用者保持距離。

此外，嘉賓票仍然暫停，直至另行通知。

多謝合作。

聯校運動中心

